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内容概要

　　《现代科技英语教程》是根据教育部《大学英语教学大纲》对专业英语教学的要求，为具有英语
四级水平的大学三至四年级学生编写的科技英语课程教材。
《现代科技英语教程》内容涉及5个方面：科技史话、科苑巨匠、科海泛舟、高新技术、走向未来等
，在上述课文内容基础上，每一课附有练习。
　　《现代科技英语教程》可作为大学三至四年级科技英语教材，亦可供科技人员和英语爱好者自学
英语使用。
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书籍目录

学习英语的几点建议（代序）前言使用说明Part Ⅰ Historical DevelopmentLesson1 Evolution of
ScienceLesson2 Landmarks of Modern SciencePart Ⅱ Giants of Science and TechnologyLesson3 From Albert
Einstein To Stephen HawkingLesson4 At the Forefront of Information TechnologyPart Ⅲ Across the Science
WorldLesson5 Thumbing a Ride Into SpaceLesson6 Environmental Countdown： Where Were Losing——and
WinningLesson7 Cellular Goes DigitalLesson8 Fiber Optics Head For HomeLesson9 Fuzzy LogicLesson10
Superconductors Take OffLesson11 Artificial Intelligence： Present and FutureLesson12 Force XXIPart Ⅳ High
and New TechnologiesLesson13 Trends In Neuroscience： The Machinery of ThoughtLesson14 Information
Superhighway At WorkLesson15 Virtual Reality and Its BenefitsLesson16 Why GPS and How it Works?Part Ⅴ
Onward to the FutureLesson17 The Future of the PCLesson18 The Lamb That RoaredLesson19 NASA Missions—
—the Space Science Enterprises AheadLesson20 Green RevolutionGlossary
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